
 
Lijst toezeggingen Commissie Samenleving cyclus 10 april 
 
Datum Agendapunt Titel Toezegging Partij(e

n) 
Portefeui
llehouder 

Stand van zaken Deadli
ne 

Afge
daan 

Datum 
afdoeni
ng 

07-02-
2024 

Raadsvergadering 
07-02-2024 17.a. 
Subsidieregeling 
vergroening 
Schoolpleinen 

Overschrijdin
g budget 

Het college zegt toe, dat zodra 
het budget overschreden dreigt 
te worden, naar de raad te 
komen met het verzoek tot 
extra incidentiele middelen. Dit 
verzoek wordt genoteerd in de 
voortgangsperiode. De 
toezegging geldt voor de duur 
van de subsidieregeling, tot 
uiterlijk eind 2026. 

PvdD Michiel 
Bunnik 

  Nee  

07-02-
2024 

Raadsvergadering 
07-02-2024 4. 
Schriftelijke vragen 
(conform artikel 39) 

Schriftelijke 
vragen 
Suïcidepreve
ntie 

Gevraagd is om de Raad op de 
hoogte te stellen van de 
uitkomsten van het onderzoek 
naar de mogelijkheden om een 
lotgenotengroep op te starten. 
College komt eind Q1 met 
memo naar Raad. 

PvdA Anna van 
Popering 
- Kalkman 

Raadsmemo in college 19 maart 29-03-
2024 

Ja 19-03-
2024 

31-01-
2024 

Commissie 
Samenleving 31-
01-2024 5. 
Oordeelsvorming: 
Subsidieregeling 
Groenblauwe 
Schoolpleinen 

Leerlingen 
basisscholen 
betrekken bij 
subsidieregel
ing 

Pfh. Van Vugt zegt toe om 
leerlingen van de basisscholen 
te betrekken bij de uitwerking 
de subsidieregeling en de raad 
daarover in het tweede 
kwartaal van 2024 over te 
informeren 

PvdA Thierry 
van Vugt 

Eerste brainstormsessie over aanpak 
is geweest; uitkomst volgt. 

28-06-
2024 

Nee  

13-12-
2023 

Raadsvergadering 
13-12-2023 23.a. 
Amendement D66 
- Inhoud PGB Plan 

Inhoud PGB 
Plan 

De criteria voor de evaluatie 
worden opgesteld i.s.m. de 
GASD en worden bekend 1e 
kwartaal 2024 

D66 Anna van 
Popering 
- Kalkman 

Proces loopt en gesprek met GASD 
is opgestart.  

31-03-
2024 

Nee  



 
01-11-
2023 

Raadsvergadering 
01-11-2023 03. 
Vaststellen van de 
lijst Moties 

Keuzes 
m.b.t. de 
businesscas
e van de 
Goudse 
Schouwburg 

Pfh. Van Vugt zegt toe om voor 
de behandeling van de 
begroting in 2024 een 
raadsmemo te verzenden aan 
de raad met daarin opgenomen 
de te maken keuzes m.b.t. de 
businesscase van de Goudse 
Schouwburg. 

SGP Thierry 
van Vugt 

Proces loopt, naar verwachting tijdig 
gereed. 

 Nee  

30-10-
2023 

Commissie 
Samenleving 30-
10-2023 4. 
Oordeelsvorming: 
Herbestemming 
stadhuis 

Uitwerking 
langere 
termijn 
scenario’s 
m.b.t. de 
exploitatie 
van het 
Stadhuis 

Pfh. Van Vugt zegt toe om 
scenario’s uit te laten werken 
m.b.t. de exploitatie van het 
Stadhuis op de langere termijn, 
met de daarbij behorende 
kosten en risico’s. Deze 
analyse te delen en bespreken 
voor vaststelling van de 
exploitatiesubsidie en uiterlijk in 
het vierde kwartaal van 2025. 

CU Thierry 
van Vugt 

 17-12-
2025 

Nee  

03-07-
2023 

Raadsvergadering 
03-07-2023 17. 
Besluitvorming: 
Kadernota 2024 - 
2027 1e termijn 

Motie GBG 
Volwassene
nfonds Sport 
en Cultuur 

Pfh Bunnik zegt toe om te 
verkennen of de gelden uit het 
volwassenenfonds Sport en 
Cultuur breder kunnen worden 
ingezet. Dit terug te koppelen 
middels een raadsmemo voor 
de behandeling van de 
begroting 2024. 

GBG 
CDA 
D66 
PvdA 
PvdD 
GL 

Michiel 
Bunnik 

 06-11-
2023 

Nee  

12-04-
2023 

Raadsvergadering 
12-04-2023 9.4. 
Motie D66 
Overnemen van 
schulden - 
INGETROKKEN 

Ervaringen 
en 
uitkomsten 
pilot 
sanering 
schulden bij 
jongeren 

Pfh. Tetteroo zegt toe om de 
raad in het vierde kwartaal van 
2024 te informeren middels een 
raadsmemo over de ervaringen 
en de uitkomsten pilot sanering 
schulden bij jongeren. 

D66 Rogier 
Tetteroo 

Evaluatie wordt opgestart in maart, 
zodat dit tijdig gereed is. 

13-12-
2023 

Nee  



 
08-02-
2023 

Raadsvergadering 
08-02-2023 5. 
Schriftelijke vragen 
(conform artikel 39) 

Gemaakte 
kosten 
herstelwerkz
aamheden 
Groenhoven
bad 

N.a.v. de technische vragen 
m.b.t. de bouwkundige staat 
Groenhovenbad heeft LG op 24 
december gevraagd welke 
kosten er inmiddels gemaakt 
zijn voor de uitgevoerde 
werkzaamheden. In de 
beantwoording van 24 januari 
Wordt aangegeven dat door 
een overstap naar een ander 
boekhoudkundig systeem, 
eerdere facturen niet meer tre 
achterhalen zijn. LG vraagt hoe 
het college bij een eventuele 
claim het schadebedrag 
financieel kan onderbouwen.  
College zegt toe hier schriftelijk 
op terug te komen. 

Leefbaa
r Gouda 

Michiel 
Bunnik 

Recent heeft de raad een update 
ontvangen.  

 Nee  

 


